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        Protokół Nr 35 

z XXXV sesji Rady Gminy Miasteczko Kraje ńskie 

w dniu 10 lutego 2010r. 

XXXV sesja Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie  rozpoczęła się o godz.11.00 

w sali Domu Kultury w Miasteczku Krajeńskim. Przewodnicząca Rady  D. Pawlak 

otworzyła posiedzenie i powitała wszystkich zebranych. W sesji wzięło udział 13 

radnych, (radni Drzymała i Rozental nieobecni).Przewodnicząca stwierdziła, że 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi  quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji - listy obecności radnych oraz 

gości w załączeniu. Wśród gości znalazł się przedstawiciel Starostwa w Pile B. 

Mikita. 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie quorum, 

- informacja nt. porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z 

dnia 2 grudnia 2009 r. oraz protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Gminy 

Miasteczko Krajeńskie z dnia 28 grudnia 2009 roku. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Wójta Gminy o postępie prac związanych z kanalizacją i 

oczyszczalnią ścieków w Gminie Miasteczko Krajeńskie. 

7. Sprawozdania komisji stałych Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z 

działalności za 2009 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Miasteczku Krajeńskim. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian do Planu Odnowy 

Miejscowości Miasteczko Krajeńskie na lata 2009-2016, zatwierdzonego 

uchwałą Nr XXXIII/163/09 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 2 

grudnia 2009 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2010 rok. 

11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych i sołtysów. 

12. Sprawy różne, wolne wnioski. 

13. Ustalenie terminu następnej sesji Rady Gminy. 

14. Zakończenie 

 

Ad.2. 
 
Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie w dniu 2 
grudnia 2009 roku. Radna Świadek powiedziała, że z  protokołem się zapoznała i 
prosi o przyjęcie go bez czytania.  
 

Głosowanie : 13 głosów „za”,  na 13 obecnych radnych. 

Przyjęcie protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie w dniu 
28 grudnia 2009 roku. Radny Huszek powiedział, że z  protokołem się zapoznał i 
prosi o przyjęcie go bez czytania.  
 

Głosowanie : 13 głosów „za”,  na 13 obecnych radnych. 

Ad.3. 

Radny Klesa  zapytał czy jest wyznaczone miejsce na składowanie wywożonego 
śniegu. 

Radny Banasik  zwracając się do przedstawiciela Starostwa B.Mikity  skierował 
swoje uwagi na temat złego stanu dróg powiatowych i bezczynności powiatu w tym 
względzie. 

Sołtys Baszczuk - zauważył, że kierowcy piaskarek i spychaczy nie pracują jak 
należy, bo tylko wtedy gdy ktoś widzi, to posypują drogi i opuszczają pług. 

B.Mikita  odpowiedział, ze zima wszystkim nam dała się we znaki, podziękował 

Wójtowi że dzielnie wspiera powiat w utrzymaniu dróg powiatowych. Wszystkie uwagi 

tu usłyszane przekaże dyrektorowi Zarządu Dróg w Pile, bo te pytania i zarzuty 

słyszalne SA także w innych gminach. Jednak drogi krajowe też pozostawiają wiele 



3 

 

do życzenia. Sytuacja jest trudna w całym kraju, jednak wnioski zostaną na pewno 

wyciągnięte. 

Przewodnicz ąca Rady  zapytała czy powiat nie mógłby przekazać jakieś środki dla 
Gminy skoro też utrzymujemy te drogi. 

Wójt Gminy  powiedział, ze dziękuje Panu Mikicie za docenienie naszych starań, 

jednak my już tradycyjnie utrzymujemy te drogi, gdzie jest to niezbędne i nie pytamy 

do kogo ten obowiązek należy. Staramy się zapewnić dojazd do posesji dla 

wszystkich mieszkańców. Chociaż wiemy, że innych gminach było znacznie gorzej. 

Nie wiemy ile ta zima będzie nas kosztować, ale te koszty musimy ponieść. Jest 

wdzięczny przede wszystkim rolnikom ,że reagowali na każde nasze wezwanie, bez 

wahania wyjeżdżali ze sprzętem na drogi i robili swoje, czy to była niedziela, czy nie. 

I robota była zrobiona, chociaż nas to kosztuje. Wójt powiedział także, że są jednak 

sytuacje, kiedy i nasz ciągnik jedzie docelowo w pewne miejsce i zanim tam dotrze to 

trasę pokonuje z podniesionym pługiem, bo taka jest potrzeba, czego mieszkańcy są 

nieświadomi. Cena jaką będziemy musieli ponieść na pewno przekroczy 10 tys. zł, 

ale inne gminy poniosą znacznie większe koszty. W sprawie wywozu śniegu Wójt 

Gminy powiedział, że śnieg jako opad atmosferyczny oficjalnie jest objęty opłatą za 

korzystanie z ochrony środowiska. Składowisko śniegu musi być położone z dala od 

wszelkich cieków wodnych, poza tym trzeba za to płacić, a na to nas nie stać. 

Dlatego musimy jakoś te sytuacje przetrwać. Jedynie musimy wywieść śnieg z 

dolnych partii Placu Wolności, bo tam stoi przed nami groźba powodzi. 

Ad.4. 

Przewodnicz ąca D.Pawlak  w swej informacji podała odbyte cotygodniowe dyżury w 

Urzędzie Gminy, uczestnictwo w uroczystości odsłonięcia tablicy pamiątkowej w 

Miasteczku Krajeńskim, uroczystość wręczenia medalu „Przyjaciel Kultury”. 

Wspomniała także o piśmie Pani Włodarczyk jakie wpłynęło do Rady oraz skardze 

Pani Jolanty Herdzik. 

Ad.5. 

Wójt przedstawił zarządzenia wydane w okresie międzysesyjnym , poinformował o 
wyłączeniu rachunkowym GOPS i Instytucji Kultury z Urzędu Gminy oraz o 
powołaniu głównego księgowego Urzędu Gminy. 
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Do obradujących dołączył radny Rozental- godz.11.37. 

Wójt Gminy  powiedział, że ten okres zimowy jest niesamowicie trudny, ale nie 
jesteśmy bezczynni, robimy co w naszej mocy, ale nie wszystko się udaje w terminie 
wykonać. Nawet najmowane firmy odmawiają nam działania ze względu na trudności 
techniczne ale tez i wytrzymałość pracowników. Wójt przekazał poprzez sołtysów 
specjalne podziękowania  za pomoc w tych pracach. Szczególne podziękowania dla 
sołectw Arentowa, Wolska, Miasteczka-Huby i Grabówna. Boimy się co będzie 
potem, kiedy te śniegi  zaczną topnieć. Już się do tego przygotowujemy, ale nie 
będziemy w stanie wszystkiego opanować. Prosi radnych o tworzenie atmosfery 
zrozumienia, bo wody będzie bardzo dużo. Ponadto Wójt wspomniał tez o szkoleniu 
dla pracowników zajmujących się projektem kanalizacji i oczyszczalni. Mamy 
trudności ze studium wykonalności, ze względu na duże rozproszenie zaludnienia i 
szukamy sposobu , aby to zmienić. Dalej Wójt mówił, ze uczestniczył w naradzie na 
temat bezpieczeństwa w Białośliwiu oraz w PSP Piła. W sprawie bezpieczeństwa 
wniósł apel o częstsze pojawianie się policji w naszej gminie, choć już jest nieco 
lepiej. Odbyło się także spotkanie ze Starostą w sprawie Biesiady Krajeńskiej i 
inwestycji na drogach w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Nadnoteckich w sprawie 
usług świadczonych przez energetykę, bo cały czas negocjujemy na ten temat i 
chcemy podpisać nową umowę na zupełnie nowych warunkach. Procedury 
przetargowe dobiegają końca ustalono już podmioty na wykonawstwo, wyłoniono 
firmę spełniająca nasze wymagania, ale procedury nie są jeszcze zamknięte. 
Ogłaszamy dwa przetargi na inżyniera kontraktu do kanalizacji i do świetlicy w 
Brzostowie. 

Ad.6. 

Wójt Gminy  powiedział, że studium wykonalności jest w trakcie opracowania. Jest 
chyba najważniejszy dokument w całym tym przedsięwzięciu, który da nam 
odpowiedź jaki będzie koszt ogólny inwestycji i jakie koszty poniesie każdy 
mieszkaniec, a przede wszystkim, czy będzie nas na to stać. 

Radny Rozental  zapytał, czy w tym roku rozpoczną się prace? 

Wójt odpowiedział, że tak, prace rozpoczną się równolegle do kanalizacji i 
oczyszczalni. 

Przewodnicz ąca Pawlak  zapytała, czy urządzenia tam zastosowane będą 
energooszczędne? 

Wójt  odpowiedział, ze na te pytania odpowie właśnie studium wykonalności. Na te 
chwile nikt tego nie wie, bo koszty eksploatacji będą rozłożone na wszystkich 
mieszkańców według ich zdolności płatniczych. Czekamy na informacje jaki będzie 
wskaźnik na jednego mieszkańca, to wynika z wielu danych i wskaźników 
porównawczych. Sama instalacja musi być ekologicznie bezpieczna, a urządzenia 
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hermetyczne i drogie. Ale warto to zrobić ,żeby potem latami się z tym problemem 
nie borykać. 

Ad.7. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji rady przedstawili  sprawozdania z 
działalności swoich Komisji za 2009 rok.( Sprawozdania w załączeniu do protokołu) 

Ad.8. 

Przewodnicz ąca D. Pawlak  przeczytała treść uchwały w sprawie zmian w statucie 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Miasteczku Krajeńskim. Sprawa dotyczy 
przeniesienia obsługi księgowej z Urzędu Gminy do biblioteki i stwierdziła, że sprawa 
jest dla radnych oczywista, ponieważ była analizowana na komisjach. 

Głosowanie : 14 głosów „za”,  na 14 obecnych radnych. 

Ad.9. 

Przewodnicz ąca D. Pawlak  przeczytała treść uchwały w sprawie w sprawie 
zatwierdzenia zmian do Planu Odnowy Miejscowości Miasteczko Krajeńskie na lata 
2009-2016, zatwierdzonego uchwałą Nr XXXIII/163/09 Rady Gminy Miasteczko 
Krajeńskie z dnia 2 grudnia 2009 r. radni nie mieli uwag. 
 

Głosowanie : 14 głosów „za”,  na 14 obecnych radnych. 

Ad.10. 

Skarbnik Gminy E. Jendrzejek  przedstawiła zmiany w budżecie na bieżący rok, 
które wymuszone są między innymi decyzją Wojewody  Wielkopolskiego w sprawie 
dotacji na dożywianie oraz przeznaczeniem środków na świadczenia społeczne. 
Wspomniała także o wykazanym przez RIO błędzie prawnym w uchwalonym  przez 
Radę  budżecie na 2010 rok oraz konieczności sprostowania tego błędu. 
Przedstawiła także treść zarządzenia Wójta Gminy  dotyczącego przesunięć w 
budżecie Gminy. 

Przewodnicz ąca Pawlak  odczytała projekt uchwały. Radni po wysłuchaniu  nie 
wnieśli uwag i przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu zmian do budżetu 
na 2010 rok. 

Głosowanie: 14 głosy „za” na 14 obecnych radnych. 

Ad.11. 

Przewodnicz ąca Pawlak  poinformowała radnych o wniosku Komisji Budżetu 
dotyczącego pisemnego sprawozdania z działań międzysesyjnych Wójta Gminy i 
Przewodniczącego Rady oraz i przekazywania ich wraz z materiałami na sesję. 



6 

 

Głosowanie za przyj ęciem tego wniosku : 1 głos „za”, 1 głos „się wstrzymał”, 12 

głosów „przeciw” na 14 obecnych radnych 

W odpowiedzi na wnioski z  komisji i ostatniej sesji Wójt Gminy  powiedział: 

- zakup wentylatora do świetlicy w Okalińcu – trzeba dopiero to sprawdzić, jaki typ, 
koszt itd. 

- posypywanie dróg piaskiem – robimy co w naszej  mocy na bieżąco 

- w sprawie oświetlenia ulicznego- zegary atmosferyczne nie wszędzie jednakowo 
reagują, trzeba je często przestawiać, chociaż tez ulegały awariom. Wszelkie próby 
negocjacji na ten temat nie maja sensu, bo energetyka nic sobie z tego nie robi, 
jedynie co możemy zrobić, to nie podpisać kolejnej umowy, ale wtedy nie mamy 
wcale oświetlenia. 

- sprawa niebezpiecznego psa p.Grondkowskich - przekazał pracownikowi do 
realizacji, Trzeba zwracać ludziom  uwagę na odpowiedzialność jaką ponoszą za 
swoje zwierzęta, trzeba o tym mówić. Ta sprawa jest w toku , ale tutaj powinna 
zadziałać policja, ale skoro to nie pomaga, to musimy przeprowadzić postępowanie w 
sprawie. 

- w sprawie utrzymania czystości chodników – konieczność odśnieżania nadal 
obowiązuje. Generalnie nie jest źle chociaż są wyjątki i te wyjątki upominamy. 
Ogłosiliśmy komunikat o odśnieżaniu  

- ogałęzienie topoli na boisku sportowym – jest wynajęta firma - porozumienie, która 
może się tym zająć, ale na te chwile ma większe zlecenia niż nasze i czekamy w 
kolejce. Jeśli chodzi o cmentarz, to jedynie proboszcza możemy poinformować, że 
widzimy potrzebę obcięcia tam gałęzi, bo to on odpowiada za bezpieczeństwo 
cmentarza. 

Ad.12. 

Sprawy ró żne, wolne wnioski. 

Dziuba-  odśnieżyć przy przystanku na drodze do Grabionnej, bo jest tam bardzo 
wąsko. 

Ilnicki – posypanie przejazdu kolejowego do Wolska, bo jest bardzo ślisko 

Banasik-   czy jest wyłoniony wykonawca do budowy chodnika Miasteczko -
Brzostowo? 

Wójt odpowiedział, ze tak, został wyłoniony. 

Przewodnicz ąca Pawlak  poinformowała radnych o szkoleniu w Pile na temat 
absolutorium dla członków Komisji rewizyjnej. 
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